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Kérdés

Dr. Szili Katalin

az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

"A DUNAFERR Rt privatizátora 2004 óta milyen összegű támogatást nyújtott a
Nemzedékünkért Közalapítványnak térségfejlesztésre? " címmel, a Házszabály 91 . §-a

alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Veres János pénzügyminiszterhez . Kérdésemrea

választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr !

A Donbasz-Duferco Konzorcium 2004 . február 25-én 444 .780 .- eFt vételárért privatizálta a

DUNAFERR Rt . állami tulajdonú részvénycsomagját . A szerződés egyértelműen rögzíti ,

hogy a vevő a dunaújvárosi kistérség-fejlesztésével kapcsolatban évi 1 millió eurót kötele s

kistérség-fejlesztésre fordítani .

Tisztelt Miniszter Úr !

Többször írásban, majd a Parlamentben szóban kérdeztem Önt ől, hogy hány munkahelyet

teremtett a privatizátor a szerződésben vállalt kötelezettségéb ő l . Konkrét válasz helyett a
kedvezményezettek listáját küldte meg . Ebben szerepel a Nemzedékünkért Közalapítvány

támogatása is .

Tisztelt Miniszter Úr! Kérdezem Önt ő l :

1. 2004. óta milyen összegű támogatást, hány forintot kapott a Nemzedékünkér t

Közalapítvány ?

2. Hány munkahelyet teremtett a Nemzedékünkért Közalapítvány támogatásával a
DUNAFERR Rt külföldi privatizátora ?

Várom megtisztel ő válaszát.

Budapest, 2008 . december 19 .
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